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Abstract (en)
A process for the preparation of foamed fibres from polyester, with which sodium carbonate and citric acid as propellant as well as polycarbonate
are admixed before spinning, is described. The proportion of propellant is 0.15 to 0.80 per cent by weight of the polyester and the proportion of
polycarbonate 0.5 to 2 per cent by weight of the polyester. As a result of the process according to the invention, foamed fibres, i.e. filaments or staple
fibres having non-penetrating cavities can be prepared, which can be used, for example, as carpet fibres and filling fibres for covers and cushions or
as a lining material for winter clothing.

Abstract (de)
Beschrieben wird ein Verfahren zum Herstellen von Schaumfäden aus Polyester, dem vor dem Verspinnen Natriumcarbonat und Citronensäure
als Treibmittel sowie Polycarbonat zugemischt werden. Der Anteil an Treibmittel beträgt 0,15 bis 0,80 Gew.-Prozent des Polyesters und der Anteil
an Polycarbonat 0,5 bis 2 Gew.-Prozent des Polyesters. Durch das erfindungsgemäße Verfahren lassen sich Schaumfäden, d.h. Filamente oder
Spinnfasern mit nicht durchgehenden Hohlräumen, herstellen, die zum Beispiel als Teppichfasern und Füllfasern für Decken, Kissen oder als
Futtermaterial für Winterbekleidung benutzt werden können.
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